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Graph diagram 

 It is a method that explains at first glance that appears in the sand searcher 
in the advertisement. 

• Graphs are usually derived from tables or numbers that precede them, 
explaining the same that developed the graph. 

• The graph is in the graph on a separate page until it is intended for 
reference. 

• Complete accuracy is observed in the ratio between the lines and the digital 
facts to which a digital reference is taken. 

• Drawings shall be placed according to the required scale. 

a. Bar Chart: A graph in which data is represented by rectangular bars, each 
of length proportional to the value it represents  

 Diagramالʙسʤ الॻʮاني 

  هي وسʻلة تʙʵح مʥ اول وهلة الʹʱॻʯة الʯي يʙغʔ الॺاحʖ في الاعلان عʹها. 

  ʤسʙي وضع الʯها الʴة نفʙؒضح الفʦقها، تॺʴاول او ارقام تʗج ʥة عادة مॻانॻʮم الʦسʙال Ȗʯʵت

 لابʙازها.

  قارنةʸال ʦف مʹه وهʗاله Ȗقʲʯى يʯقلة حʯʴة مʲاني في صفॻʮال ʤسʙن الʦȜǻ ه لاʘرة، وهʦʢʹʸال

.ʗواح ʕفي وق ʥʻؕله امام الع ʤسʙالا اذا ؕان ال Ȗقʲʯت 

 .هاʻال ʙʻʵǻ يʯة الॻʸقʙال Ȗقائʲوال ȉʦʠʳال ʥʻة بॺʴʹامة في الʯقة الʗاعى الʙت 

 ʸال Ȗم وفʦسʙضع الʦتɿبʦلʠʸاس الॻ. 

مʻʠʯʴلة ʦʟل ؕل مʹها  Ǻأشʟʙة: هʦ رسʤ بॻاني تʰʸل ॻɼه الॻʮانات Bar chartالʠȂʙʵي   . أ

  .يʯʹاسʔ مع الʸॻɿة الʯي ʰʸǻلها
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B. Line chart: Displays information as a series of data points 
connected by straight lines  

  

: تعʙض الʸعلʦمات ʴؕلʴلة مʥ نقاȉ الॻʮانات الʶʯʸلة بʦاسʠة خLine chart ȉʦʠالʠʳي   . ب

 مʸॻɿʯʴة.
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  الاشȜال الʯʳʸلفة

  

  

  
Photography 

Photographs are not preferred in scholarly publishing unless they 

are completely clear, the contrast in colors is very clear, and they are 

printed on glossy paper. As for photographs printed on grainy and 

non-glossy paper, they are not accepted for publication and are not 

suitable for publication. cm. 
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  الʦʶر الفʦتʦغʙاॻɼة
 ʥــاي ॺʯــان ال ــة فــي الʹʵــʙ العلʸــي الا اذا ؕانــʕ واضــʲة تʸامــا، وؕ ॻɼاʙغʦتʦر الفʦــʶــل الʷلا تف

انʕ مʦʮʠعة على ورق لʸاع، اماالʦʶر الʦʮʠʸعـة علـى ورق  Ǻالالʦان واضح ؕل الʦضʦح، وؕ

 ʥرة عــʦــʶعــاد الǺا ʗــȂʚــل ان لا تʷالاف ʥــلح لـه ومــʶولا ت ʙــʵʹــل للʮــاع فــلا تقʸل ʙــʻوغ ʔـʮʲم

18×12 ʤس.  
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  امʰلة على الʸقʗمة مʙʮرات الʗراسة او الغاǻة مʥ الʗراسة •
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  ةȄʛؗʚال ʛʺʱل الʽʵاف نʻأص ʠعǼ ʅॽʻʸاب وتʵʱوان ʦॽʽح وتقʶض مʛراسة لغʙه الʚه ʗȄʛأج ʥلʚل

الʺʙʵʱʶمة في الʱلॽʁح في ʶǼاتʧʽ نʽʵل وسȌ وجʨʻب العʛاق مʧ خلال دراسة الʺʨاصفات الȄʛʹʵة 

 والʜهȄʛة مʧ الʻاحʧʽʱʽ الʺʤهȄʛة والॽʴȄʛʷʱة وتʟॽʵʷ حȄʨʽة حʨʰب اللقاح لهʚه الأصʻاف وتأثʛʽها

على إنʱاجॽة وجʨدة الʲʺار وȃالʱالي ʧȞʺǽ اسʙʵʱامها في عʺلॽات الʱلॽʁح نʳॽʱة لʱأثʛʽها الʺʱʽازʻȄي 

 ʧم ʙȄʜʺǼ ةʛيʙة جॽائॽʺॽؗ ʨʽʰاتها الʛʽتأث ʖانʨلف جʱʵʺǼ اॽʻȄازʱʽʺة الʛاهʣ نʨؗ , بʨغʛʺوال ʙʽʳال

مʛدوداته الاقʸʱادǽة . الاهʱʺام والʘʴॼ وللاسʱفادة القȐʨʸ مʻها في تʧʽʶʴ إنʱاجॽة الʽʵʻل وزȄادة 

فʹلا عʧ تʛʢق هʚه الʙراسة إلى معʛفة الȌʺʻ الʛʰوتʻʽي لʨʰʴب لقاح هʚه الأصʻاف وʳǽȂاد درجة 

ȑدʨقʻل العʽلʴʱة والʶॽئʛنات الʨȞʺل الʽلʴام تʙʵʱاسǼ هاʻʽلاف بʱقارب أو الاخʱال . 

 Examples of the introduction (conducted research): Pollen has a great 

nutritional and medical importance as it is an integrated food item and can 

be used in the treatment of burns, wounds and ulcers, as well as treatment of 

venereal diseases, encouragement of fertility, promotion of uterine 

contraction, enhancement of the effectiveness of male sexual instinct, 

improvement of diarrhea and dysentery, and stopping bleeding (Naples, 

2005; Marbeen et al., 2005; Elberry, 2011; Al-Shammery, 2011; Abedi et 

al., 2012) 

•ʕȂʙي اجʯاث الʲǺمة ( الاʗقʸلة على الʰـ :)امॽائʚة غॽʺب اللقاح أهʨʰʴنهـا مـادة إن لʨؗ ةʛـʽʰؗ ـةॽʰʡة و

ــي معالʳـــة الʴـــʛوق والʳـــʛوح والقـــʛوح ، فʹـــلا عـــʧ معالʳـــة الأمـــʛاض  ـــة وȞʺȄـــʧ اســـʱعʺالها فـ ـــة مʱؔامل ॽائʚغ

الʻʱاســلॽة وتʷــॽʳع الʸʵــȃʨة وتعȄʜــʜ انؔʺــاش الــʛحʦ  وتعȄʜــʜ فعالॽــة الغȄʛــʜة الʶʻʳــॽة للــʨؗʚر وتʶʴــʧʽ حــالات 
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 Naples , 2005 ; Marbeen et al.,2005  ; Elberry, 2011 ) الإسهال والʜحار ولʨقف نʜف الʙم

; Al-Shammery,2011 ; Abedi et al.,2012 ; )    

  امʰلة على الʸقʗمة ( اهʗاف الʗراسة):•
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 : ʃॻؕ نʔʯؒ مʙاجعة الʶʸادر؟4س

  ǽقʦʶ فʸل مʛاجعة الʺʸادر الى فقʛات وتʧʺʹʱ الʺȞʷلة والعʨامل الॽʰȄʛʳʱة الʙاخلة والʸفات الʺʙروسة.

  مʲال : لʨ اخʚنا هʚا العʨʻان
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  مʧ هʚا العʨʻان ما هي الفقʛات الʺهʺة الʱي يॼʻغي ان تʤهʛ في فʸل مʛاجعة الʺʸادر؟

  مʧ هʚا العʨʻان فان فʸل مʛاجعة الʺʸادر ( الفʸل الʲاني) يॼʻغي ان يʧʺʹʱ الفقʛات الʱالॽة:
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 الʶʸادر؟/ ʃॻؕ اكʔʯ ؕل فقʙة مʥ فقʙات مʙاجعة 5س

لا بʙ مʱؗ ʧاǼة ( مقʙمة) لا تʳʱاوز سʛʢ او سʧȄʛʢ، ولا تʙخل مॼاشʛة في اسʱعʛاض الʺʛاجع وماذا وجʙه 

 الॼاحʨʲن تʗʴ هʚه الفقʛة.

  مʲال:

 

  

Q6/ How do we refer to the sources from which we quoted in the chapter on 
reviewing the sources and in the body of the letter? 

1. In the case of referring to the researcher at the beginning of the paragraph, the 
year is placed in brackets only. 

Examples: Tawasul Al-Sheikh (2016) Another example: Asher Al-Mohammadi 
(2009) 

Example: Ben Edward (2016) Example: They found Hassan and El-Samnoudi 
(1993) Example: Ben Tazeh et al., (2013) 

2. The year is written only in brackets if the reference is in the middle of the 
paragraph (line). Example: The organic matter in the soil can be defined according 
to Brady and Weil (2008) 
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3 .If the reference is to the researcher at the end of the paragraph (line), write the 
name of the researcher or researchers, all in brackets, the researchers and the year, 

and we put a semicolon between one research and another. 

/ ʃॻؕ نʙʻʵ الى الʶʸادر الʯي اقʴॺʯʹا مʹها في فʶل مʙاجعة الʶʸادر وفي مʥʯ 6س

  الʙسالة؟

  . بʙاǽة الفقʛة تʨضع الʻʶة بʧʽ قʨسʧʽ فقȌفي حالة الاشارة الى الॼاحʘ في  .1

  )2009)     مʲال اخʛ : اشار الʺȑʙʺʴ (2016امʲلة : تʨصل الॽʷخ (

ʧʽال : بʲم Edward (2016)     اʙوج ʙال : فقʲم Hassan and El-Samnoudi (1993)       

ʧʽال : بʲم Tazeh et al.,(2013)  

2.  ʗاذا ؗان ʧʽسʨق ʧʽب Ȍة فقʻʶال ʖʱؔت ʅȄʛتع ʧȞʺȄال : وʲم (ʛʢʶال ) ةʛالفق Ȍالاشارة  في وس

ʖʶʴǼ ةȃʛʱة في الȄʨʹالʺادة الع Brady and Weil (2008)  

3.   ʧʽسʨق ʧʽالؔل ب ʧʽʲاحॼاو ال ʘاحॼال ʦاس ʖʱȞǽ (ʛʢʶال ) ةʛة الفقǽفي نها ʘاحॼالاشارة لل ʗاذا ؗان

.ʛواخ ʘʴǼ ʧʽة بʡʨقʻة ونʹع فارزة مʻʶوال ʧʽʲاحॼال  
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